
JUDETUL BACAU 
CONSILIUL LOCAL AL ORASULUI COMANESTI 

Pro ces-verb al  
incheiat astAzi 30.04.2024 in sedinta ordinara 

a Consiliului Local al orasului Comanesti 

Convocarea consilierilor s-a facut prin Dispozitia nr. 666/24.04.2024, facandu-li-se cunoscuta 
ordinea de zi prin adresa nr. 33384/24.04.2024. 

Se face prezenta. Sunt prezenti 16 consilieri in said, jar prin intermediul online -3 - Alboaie 
Simian, Negrea Anca Elena si Banu Mihai Razvan. Fiind intrunita majoritatea, lucrarile sedintei pot 
incepe. 

Se invita domnul Primar sä preia cuvantul. 
DI Primar prezintA ordinea de zi: 

1.Proiect de hotarare privind aprobarea contului de executie a bugetului local la sfarsitul trimestrului I 2024. 
2. Project de hotarare privind aprobarea contului de executie a bugetului local pe anul 2023. 
3. Project de hotarare privind decontarea cheltuielilor de transport pentru cadrele didactice din cadrul scolilor 
de pe raza orasului ComAnesti. 
4. Project de hotarare privind aprobarea Organigramei, a Statului de Functii si a numarului maxim de posturi 
pentru aparatul de specialitate al Primarului orasului Comanesti si a serviciilor publice subordonate, pentru 
anul 2024. 
5. Project de hotArare privind incetarea contractului de dare in custodie a unor bunuri care SC Apa Serv 
Trotus SRL, conform HCL 52/2015 - privind aprobarea darii in custodie a unor bunuri catre SC Apa Serv 
Trotus SRL, str. GArii, nr. 47, Comanesti, jud. Bacau. 
6. Project de hotarare privind contracte de concesiuni si de inchirieri terenuri. 
7. Project de hotArare privind acordarea de uz j  servitute pentru o suprafatA de teren din domeniul public, 
catre S.C. DELGAZ GRID S.A. pentru lucrarea: 	„ Amplasare stalp pentru energie electrica", str. 
Mihail Kogalniceanu, nr. 29A, oras Comanesti, judetul Bacau. 

8. Project de hotarare privind acordarea de uz i servitute pentru o suprafata de teren din domeniul public, 
catre S.C. DELGAZ GRID S.A. pentru lucrarea: 	„ Bransament electric si amplasare stalp 1001"str. 
22 Decembrie, nr. 75 , oras Comanesti, judetul Bacau. 

9. Project de hotarare privind aprobarea unor cheltuieli aferente proiectului 
„Reabilitarea, modernizarea i dezvoltarea infrastructurii educationale la coala Ciprian Porumbescu 
Comanesti". 
Valoare totala — 17.734.718 lei 
Eligibil — 13.570.366 lei 
Buget local — 4.164.352 lei 
Am vazut Ca sunt discutii pe aceasta tema, ca s-a contribuit cu foarte multi bani de la bugetul local. Doresc 
sä lamuresc aceasta problerna. 
Am contribuit de la Bugetul local cu suma de 4.164.352 lei, diferentele au fost foarte man i deoarece noi 
am depus proiectul in 2018, dar 1-am executat in 2022 — 2023 — aceasta este una din diferente. A doua 
diferenta a apArut fiindca a trebuit sä intervenim la structura de reszistenta, mai exact la placa de pe etajul 
doi. AceastA placa a avut fisuri si a trebuit inlocuitA. Au fost puse intrebari referitoare la faptul ca - de ce n-
au vazut specialisti acest aspect? Ei nu au avut cum sã vada, izolatia era de 40 de cm. Ca sä poata observa 
acest aspect ar fl trebuit sä indeparteze aceasta izolatie in totalitate - pentru a observa fisurile si sa puna 
inapoi izolatia.  In timpul executiei lucrarilor, s-au putut vedea aceste fisuri. Au fost contactati specialitii 
pe rezistenta i s-a ajuns la concluzia CA trebuie inlocuita. Nu ne-a placut ca trebuie sa mai dam atatia bani, 
dar dupa ce am vazut ce s-a intamplat la cutremurul din Turcia, nu ne-a mai parut asa rau ca am dat atatia 
bani pe structura de rezistenta pentru o coaiA - care este atat de importanta. 
10. Project de hotarare privind aprobarea contractului de delegare a gestiunii serviciului de dezinfectie, 

dezinsectie, deratizare la nivelul Orasului Comanesti. 



11. Project de hotarare privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici si a devizului general pentru 
obiectivul de investitii „Dezvoltarea retelei inteligente de distributie a gazelor naturale la nivelul Orasului 
Comanesti, Judetul Bacau", aprobat pentru finantare prin Programul national de investitii „Anghel 
Saligny", precum si a sumei reprezentand categoriile de cheltuieli finantate de la bugetul local pentru 
realizarea obiectivului. 
Valoare totala — 42.891.914,15 lei 
Eligibil — 35.356.544, 2 lei 
Buget local — 7.535.270 lei 
75 miliarde lei vechi pe care ii cofinantam de la bugetul local pentru a asigura cartierelor- Laloaia, 
SublAloaia, upan, Lunca de Jos- retele de gaze. Este o surnA foarte mare. Daca aveti nelarnuriri, NIA stau la 
dispozitie cu once intrebare. 

12. Project de hotArare privind acordul de principiu pentru darea in administrare a unor sectoare de strazi 
ate Consiliul Judetean BacAu. 
Avem o adresA de la Consiliul Judetean Bacau, prin care ne propune sä facem un parteneriat cu privire la 
asfaltarea drumului care Mandstirea de pe Dealul Comanestiului stiti cu totii cA acest deal figureaza la 
Comuna Asau, suntem in litigiu. Ne-am judecat de multe ori, fiindca noi credem cä acea zond este a 
noastrA. Pentru a facilita caile de acces care manastire, am hoar& sa le preddm drumul din zona de unde 
este targul saptAmanal de cereale / trei bolti/ patia la Biserica din Leurda. Este un drum care a fost fa'cut in 
2008 (str Garii, str. Pietricica si str. Progresului). Acesta este drumul, atunci and vii de la Onesti si care 
face leg-tura cu Manastirea i str. Bucegi. 

Aceasta este propunerea noastra, Consiliul Judetean a facut foarte multe perteneriate cu primariile si au 
asfaltat drumuri. Este o chestie necesara si noi ne dorim lucru acesta. 

In sfarsit, in 20 de ani suntem i noi sprijiniti de Consiliul Judetean. 
13. Informare privind Analiza de Evaluare a Activitatii desfasurate in trimestru I 2024 al SPCLEP 
Comanesti. 
DI primar: Aceasta este ordinea de zi de astA7i, va multumesc ca m-ati ascultat! 
D1 presedinte de sedinta: Laic Robert Constantin: 
-Supune la vot procesul verbal al sedintei din 28.03.2024. 
DI consilier local $tefan Constantin: Lipsesc pasaje importante, zic eu, din discutia care a fost la aceea 
sedinta. Lucruri spuse de dl primar si de mine. 
Dna Secretar general Daniela Chirila: ceea ce lipseste nu este inteligibil in film. 
DI consilier local tefan Constantin: Nu asta. Inainte de a prezenta dl primar pct 19. 
Se voteaza astfel: Voturi pentru 12, impotriva —0, abtineri - 7 

DI presedinte de sedintA Laic Robert Constantin: 
- Supune la vot odinea de zi ! Se aproba in unanimitate. 
Dna consilier local Sisca Maria Laura: Nu particip la vot la pct 3 al ordinii de zi. 
D1 presedinte de sedinta Laic Robert Constantin: 
1.Proiect de hotArare privind aprobarea contului de executie a bugetului local la sfarsitul trimestrului I 2024. 
Materialele au fost la comisii. Dl. Presedinte de sedinta intreaba daca mai sunt discutii. Nu mai sunt 
discutii. Se supune la vet! Se voteaza in unanimitate! 
2. Project de hotarare privind aprobarea contului de executie a bugetului local pe anul 2023. 
Materialele au lost la comisii. DI. Presedinte de sedinta intreaba daca mai sunt discutii. Nu mai sunt 
discutii. Se supune la vot ! Se voteaza in unanimitate! 
3. Project de hotarare privind decontarea cheltuielilor de transport pentru cadrele didactice din cadrul scolilor 
de pe raza orasului Comanesti. 
Materialele au lost la comisii. Dl. Presedinte de sedinta intreaba daca mai sunt discutii. Nu mai sunt 
discutii. Se supune la vet ! Se voteazA astfel! Voturi pentru -18, voturi impotriva — 0, abtineri -0, 
neparticipare la vot — 1. 
4. Project de hotarare privind aprobarea Organigramei, a Statului de Functii si a numarului maxim de posturi 
pentru aparatul de specialitate al Primarului orasului Comanesti si a serviciilor publice subordonate, pentru 
anul 2024. 
A venit de la prefectura nr. maxim de posturi cu aceea reducere de 10%. 



Dumitru Luminita : Nu este redus, noi am redus nr de posturi in conformitate cu Legea 296. 
Materialele au fost la comisii. DI. Presedinte de sedinta intreabd dacd mai sunt discutii. Nu mai sunt 
discutji. Se supune la vot ! Se voteaza in unanimitate! 
5. Project de hotarare privind incetarea contractului de dare in custodie a unor bunuri Care SC Apa Serv 
Trotus SRL, conform HCL 52/2015 - privind aprobarea darii in custodie a unor bunuri cAtre SC Apa Serv 
Trotus SRL, str. GArii, nr. 47, Comanesti, jud. Bacau. 
DI consilier local Constantin Stefan: A fi vrut in primul rand sA vad contractul de dare in administrare, care 
este specificat in HCL-ul din 2015. In al doilea rand a solicita introducerea unui art. 2 la proiectul de 
hotarare in care sä se specifice ca schimbarea destinatiei spatiilor sal se faca prin horarare de consiliul local. 
DI primar: Nu avem de gand sä facem nicio schimbare de destinatie i daca s-ar face, s-ar face doar Cu 
aprobarea consiliului local. 
Dna secretar general Daniela Chirila: Legea nu permite schimbarea destinatiei unui spatiu lard aprobarea 
consiliului local. 
DI consilier local Constantin Stefan: nu spun cä nu aveti dreptate, daca se piinde, se prinde, daca nu, nu 	 
D1 primar: punem amendamentul, asa sa fie... 
DI consilier local Constantin Stefan: Un scop trebuie sa fie, acel contract expira in 2025, de ce nu se face 
preluarea cand expira contractul? De ce se face acum? 
DI piimar: Credeti CA este vreo smecherie la mijloc? 
DI consilier local Constantin Stefan: Nu cred nimic, eu vA intreb. Am vazut in HCL cd trebuia sd se faca un 
contract de custodie, care expird in 2025. 
DI primar: Hai sa lasam !Ana in anul 2025, atunci 
DI consilier local Constantin Stefan: Nu, eu doar am intrebat! 
D1 primar: Ne-a cerut Curtea de conturi sa impozitam societatea care are in administrare aceste bunuri. Noi 
le-am dat in administrare, dar aceste spatii sunt nefolositoare pentru ei. Doar au ei cheile, nu le avem noi. 
Curtea de Conturi doreste sA le dam in alt mod, nu custodie, ca sA le putem lua impozit. Aceasta este treba. 
Societatea merge, datorita celor care platesc apa, in concluzie ei nu-si permite sa plateasca aceste impozite. 
Am luminat treaba? 
DI consilier local Constantin Stefan: Trebuia sa scrie in raportul de specialitate treaba aceasta. 
DI consilier Berea Marinel: Nu aveam de unde sa visam noi.... 
D1 primar: Eu de asta sunt aici, sa vA larnuresc in once problema.. 
DI consilier local Constantin Stefan:Rarnane amendamentul 
DI primar: da, este firesc... 
D1 presedinte de sedintA Laic robert Constantin: DA citire proiectului de hotarare.... 
D1 consilier local Constantin Stefan: Cred cA ar trebui supus amendamentul, daca trece, trece...daca nu, nu 
D1 primar: introducem amendamentul, de cc sä nu treaca atata timp cat este obligatoriu prin lege? 
Dna secretar general Daniela Chirila: schimbarea destinatiei acestor bunuri poate face obiectul altui HCL, 
acum nu discutarn de schimbarea destinatiei acestor bunuri, ci doar de predarea acestor bunuri. in momentul 
cand se va discuta problema schimbarii destinatiei acestor bunuri, atunci cu siguranta, proiectul va fi supus in 
fata dvs„ pentru cA legea °Wig. Doriti sA introducem un alt articol in acest project de hotarare i sa spunem 
cc spune legea? 
DI consilier local Constantin Stefan: Da, sa se specifice acest lucru... 
DI primar: Noi, once facem pe fonduri europene, totul se discuta aici, in consiliul local. 
DI consilier local Constantin Stefan: Eu am supus un amendament, daca trece, dacA se supune la vot cu 
amendament, daca nu trece cu amendament se voteaza fara amendament.... 
Dna secretar general Daniela Chirila: Supuneti la vot proiectul de hotarare cu amendarnent si proiectul de 
hotarare in forma prezentatA...gasiti o formula sa apara i arnendamentul...Amendamentul oricum este stabilit 
de legea organicA. 
Dl consilier local Constantin Stefan: Spunem asa: supunem la vot amendamentul i dupa aceea supunem 
proiectul la vot, daca amendamentul nu trece se supune la vot proiectul de hotarare in forma initialA. 
DI primar: punem art. 2 — conform legii, nu se poate face nicio schimbare a destinatiei acestor spatii, lard 
aprobarea consiliului local. Nu este nici un amendament... 
D1 consilier local Constantin Stefan: eu am supus un amendament.. 



Dna secretar general Daniela Chirila: introducerea unui nou articol in care sa se mentioneze CA schimbarea 
destinatiei acestor buntui sa fie facuta doar cu aprobarea consiliului local. 
DI presedinte de sedinta Laic Robert Constantin: supunem la vot proiectul de hotarare cu includerea unui nou 
articol.... 
DI primar: Schimbarea destinatiei acestor imobile sa se faca cu aprobarea consiliului local, conform legii.. 
DI presedinte de sedinta Laic Robert Constantin:Supunem la vot proiectul de hotarare cu introducerea art. 2 in 
forma prezentata de dna secretar general.... 

Se voteaza in unanimitate! 
6. Project de hotarare privind contracte de concesiuni si de inchirieri terenuri. 
Materialele au fost la comisii. Dl. Presedinte de sedinta intreabA daca mai sunt discutii. Nu mai sunt 
discutii. Se supune la vot ! Se voteaza in unanimitate! 
7. Project de hotarare privind acordarea de uz si servitute pentru o suprafata de teren din domeniul public, 
catre S.C. DELGAZ GRID S.A. pentru lucrarea: „ Amplasare stalp pentru energie electrica", str. Mihail 
Kogalniceanu, nr. 29A, oras Comanesti, judetul Bacau. 
Materialele au fost la comisii. DI. Presedinte de sedinta intreaba daca mai sunt discutii. Nu mai sunt 
discutii. Se supune la vot ! Se voteaza in unanimitate! 

8. Project de hotarare privind acordarea de uz i servitute pentru o suprafata de teren din domeniul public, 
catre S.C. DELGAZ GRID S.A. pentru lucrarea: „ Bransament electric si amplasare stalp 1001"str. 22 
Decembrie, nr. 75, oras Comanesti, judetul 
Materialele au fost la comisii. DI. Presedinte de sedinta intreaba daca mai sunt discutii. Nu mai sunt 
discutii. Se supune la vot ! Se voteaza in unanimitate! 

9. Project de hotarare privind aprobarea unor cheltuieli aferente proiectului 
„Reabilitarea, modernizarea i dezvoltarea infrastructurii educationale la Scoala Ciprian Porumbescu 
Comanesti". 
DI primar: daca are cineva intrebari, sa ma intrebe, sa nu mai scrie timpenii pe facebook. Acolo s-au alocat 
niste bani, cu virgula si la 2 bani  pe care i-am aprobat in consiliul local, intotdeauna. Am venit de 
fiecare data in consiliul local cu noi indicatori, apar dispozitii de santier cu modificari, cum a fost cu placa, 
au fost modificari i noi venim in consiliul local... 
D1 consilier local Munteanu Ion: ma gandesc.. si suma aceasta de 4.164.352 lei va fi detaliata pentru 
emiterea certificatului, realizarea imprejmuirii? 
D1 consilier local Stefan Constantin: Aceasta este suma de 500 mu, 3600 este detaliata... 
D1 primar: In cadrul proiectului se prevedea imprejmuirea, dar la proiectare nu era prevazut gardul. Nu 
puteam lasa scoala cu gardul eel vechi... 
D1 presedinte de sedinta Laic Robert: Stiu ca dna Aron ne-a prezentat in cadrul comisiei componenta 
Dna Aron Mihaela: nu pot sa dau niste sume, ca nu am actul aditional la contract, dar o sa retin pentru data 
viitoare. 
Materialele au fost la comisii. Dl. Presedinte de sedinta intreaba daca mai sunt discutii. Nu mai sunt 
discutii. Se supune la vot ! Se voteala in unanimitate! 
10. Project de hotarare privind aprobarea contractului de delegare a gestiunii serviciului de dezinfectie, 

dezinsectie, deratizare la nivelul Orasului Comanesti. 
Materialele au fost la comisii. DI. Presedinte de sedinta intreaba daca mai sunt discutii. Nu mai sunt 
discutii. Se supune la vot ! Se voteala in unanimitate! 

11. Project de hotArare privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici si a devizului general pentru 
obiectivul de investitii „Dezvoltarea retelei inteligente de distributie a gazelor naturale la nivelul Orasului 
Comanesti, Judetul Bacau", aprobat pentru finantare prin Programul national de investitii „Anghel 
Saligny", precum i a sumei reprezentand categoriile de cheltuieli finantate de la bugetul local pentru 
realizarea ohiectivului. 
Materialele au fost la comisii. Dl. Presedinte de sedinta intreaba daca mai sunt discutii. Nu mai sunt 
discutii. Se supune la vot ! Se voteaza in unanimitate! 
D1 consilier local Stefan Constantin: am vazut ca a scazut nr. de bransamente, nu prin hotararea aceasta, 
din ianuarie, a scazut cu 200 bransamente fata de proiectul initial. In anul 2023 and s-au votat 
indicatorii tehnico-economici, erau vreo 2100 de bransamente, acum sunt 1900. 
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Dna Aron Mihaela: Ca sä intelegeti, o sä fac un scurt istoric a acestor bransamente. Proiectul a fost 
depus pe POIM in anul 2020, programul prevedea cä nr de bransamente se stabileste printr-o declaratie 
din registrul agricol. Cate gospoddrii erau la registru agricol, atatea bransamente aveam. Atunci aveam 
2113. 
D1 primar: Atunci am depus proiectul intr-un timp extrem de scurt. Dacd nu depuneam in 2 saptdmani , 
pierdeam proiectul. Am luat din statistica registrului agricol si am pus datele in proiect. Acum and am 
inceput sd proiectdm , sä mergem din poarta in pout& am vazut cat este nr. real de bransamente. Para la 
finantarea proiectul este posibil sä apard bransamente in plus. 
D1 consilier local Berea Marine!: Dupä implementarea acestui project o sa faca drumul la loc? 
DI primar: da. 
DI consilier local Berea Marinel:Am vazut in fata blocului la mine cd pun foarte putin nisip peste 
conductd, au tras pdrnant cu bolovani peste conducta. 
D1 primar: Au diriginte de santier, mai exact 2 diriginti, unul din partea noastra i unul din partea Del 
Gaz. Nu stim cat nisip trebuie sa punk 50cm, 20cm., probabil au pus nisip cu cupa i pe urnid materialul 
de deasupra. 
D1 consilier local Berea Marine!: nu mi se pare normal sa pund bolovani! 
D1 primar: De ce nu ne-aui sesizat? Ati fi putut da un telefon sa ne spuneti, sã ma chemati la fata locului. 
D1 consilier local Berea Marinel: Ploua, au tras,...au terminat. Gata! 
DI consilier local Sarca Valentin Cristian: S-a pus in discutie la un moment dat subtraversarea fara 
afectarea asfaltului. Nu am vdzut asa ceva nicdieri. 
D1 primar: Ba da... Am avut unele zone unde am dat de bolovani foarte man, au bagat racheta si se 
izbeste de bolovan, trebuie sä o devieze foarte mult. 
D1 consilier local Constantin Stefan: Acum cativa ani la Gara Asdu, la o subtraversare, au trebuit sä 
devieze aproximativl 00 m. Pe strdzile asfaltate noi, cum o sä facd bransarnentele? Reteaua o pacalesti 
pe tang gard , dar bransamentele? 
DI primar: cu foraj orizontal. 

12. Project de hotarare privind acordul de principiu pentru darea in adrninistrare a unor sectoare de strazi 
cdtre Consiliul Judetean Baca'. 
Dna secretar General Daniela 	avem o mentiune aici. in adresa de la Consiliul judetean in care scrie 
Sf Cuvios Icar — noi, am vdzut din listarea mail-ului, Jacob de la Neamt, dar de fapt este Sf Cuvios Joan 
Iacob de la Neamt. Avand in vedere cd in proiectul de hotarare apare fear, datorita intelegerii gresitedin 
listare, o sA vA rog sA supuneti la vot modificarea - cu Sf Cuvios Joan lacob de la Neamt ( Joan Hozevitul). 
DI primar: Vreau sd vA intreb dacd sunteti deacord cu propunerea, pe care am facut-o, de a se face executia 
de la 3 bolti pand la biserica Leorda 
D1 consilier local Constantin Stefan: Consiliul Judetean de unde a cerut? 

D1 primar: consiliul judetean a cerut sA facd racordul la bisericd., dar pentru a facilita traficul.... 
D1 consilier local Constantin Stefan: N-au spus de unde? 5,6 km, n-au spus? 
DI primar: Nu, a zis sA ddm noi dimensiuni ...pentru a facilita accesul enoriasilor la aceasta mandstire. 
De la Targul de cereale, Centru 5, pand la man'astire, mai sunt si de la biserica Leorda care vin acolo la 
manastire. 

D1 consilier local Constantin Stefan: De la str Bucegi pand la mandstire. 
Materialele au fost la comisii. Dl. Presedinte de sedintd intreabd dacd mai sunt discutii. Nu mai sunt 
discutii. Se supune la vot cu modificarea adush de dns Secretar general Daniela Chirild.! Se voteazd in 
unanimitate! 

13. Informare privind Analiza de Evaluare a Activitatii desfasurate in trimestru I 2024 al SPCLEP 
Comanesti. 
Materialele au fost la comisii. Dl. Presedinte de sedinta intreabd dacd mai sunt discutii. Nu mai sunt 
discutii. S-a luat la cunostinta! 
D1 consilier local Sarca Valentin Cristian: 0 intrebare pentru dna Secretar General Daniela 
exista un cadrul legal ca taxele pentru eliberare buletin sa se pldteascd la sediul SPCLEP? SA nu mai 
vind la primaiie. 
DI primar: Nu existd, acel serviciu nu are caserie. Singura casierie este doar la locul faptei. Trebuie sA 
angajdm un casier acolo. 



DI consilier local Sarca Valentin Cristian: Tot doamna care este la buletine acolo.... 
DI primar: este vorba de garantii de gestiune, de fi§ete unde se tin banii, aceste probleme trebuiesc 
gestionate conform legii ..... 
D1 consilier local Tiboi Claudiu: Acolo ar mai trebui angajatA o persoana, este o coadd... 
DI 	Nr de angajari este strict prevazut prin lege, nu se poate angaja... 
DI consilier local Tiboi Claudiu: Eu §tiu ce spuneti, dar eu am lost acolo §i era foarte aglomerat, inuman, 
a§ putea spune. 
DI. Pre§edinte de §edinta: Poate au i fost in perioada de yard, este mai aglomerat - cal vin cei care lucren.A  

In strainatate. 
DI primar: intradevAr, in anumite perioade din an, este foarte aglomerat, in special cand yin cei din 
strinatate, in rest este ok. Noi nu putem angaja, cA nr de angajati este stabilit prin lege, conform nr de 
populatie. 
Vreau sA vä inmanez cate o invitatie pentru a participa pe 10 mai la sArbatorirea a 70 de ani de traditie §i 
excelentA a spitalului nostru §i inagurarea noii clAdiri modemizata - cu toatA aparatura de acolo. A fost 
invitat Ministrul Sanatatii, care a confirmat prezenta, plus alte oficialitati Guvemamentale §i din lumea 
medicaid. VA a§teptAm pe 10 mai la ora 12.00. Avem onoarea sa va inmanam ate o invitatie §i vA 
a§teptAm cu mare drag. Nu se face cd este campanie electorala, acum s-au terminat lucrdrile. 
DI consilier local Constantin tefan: este purd coincidentA. 
DI primar: 0 sd vedeti, o sa argumentati cä n-au lost doar vorbe in vant, chiar s-au realizat ni§te 
investitii, vorbim de investitie de 8 milioane de euro, numai constructii, plus 4 milioane de euro pe alte 
proiecte cu aparatura medicaid. Zilele acestea am semnat predarea- primirea. Avem aparatura de cea 
mai inaltd tehnologie, o sa vedeti. Dacd strambati din nas CA avem aparaturd„ dar nu avem medici, 
precizez cä in 2019 aveam 37 de medici, in acest moment avem 74 de medici. 
DI consilier local Sarca Valentin: dar nu aveti medici de garda. 
DI primar: Avem medici de garda, dar acel medic, la care Va.  referiti dvs. a avut un contract de 
colaborare, nu a fost angajat.. 
DI consilier local Sarca Valentin: stati pe net sä §titi cu cine vorbesc eu. Sunt 13 medici §i 25 de 
asistente care au fost inlaturati sub diverse forme, amestecandu-vd in spital in situatii care nu vA privesc, 
oamenii nu-§i pot face treaba cum trebuie. Mai mult dee& gat, la acest eveniment la care dvs ne invitati, 
i-ati pus pe toti sA contribuie cu bani pentru protocol. SA facA chetd. Este bizar sa cereti asta unor cadre 
medicale. 
DI primar: va rog §i pe dvs sp contribuiti, ca dupa eveniment sA oferim o masa la toti participantii care 
vin de la distante marl, Bucure§ti,etc. VA rog sA contribuiti cu 50, 100 lei, cat aveti posibilitate. Nu pot 
eu §i nici managerul sa ofer o masa dupA eveniment. Nu este obligat nimeni, peste tot in lume se face 
lucru acesta. Cine vrea §i cine poate, contribuie. Chiar voiam sA vA rog ca dupd eveniment sA mergem cu 
totii la masA §i cu totii sA contribuim la acea mask fiindcA sunt persoane care yin de la distante man. De 
la Bucure§ti sunt aproximatv 50 de persoane. 
DI consilier local Sarca Valentin: Aceste cheltuieli ar trebui sustinute din cheltuielile de protocol ale 
spitalului. Nu este firesc §i de bun simt sA contribuie cadrele medicale. 
DI primar: dacA nu vi se pare normal, aduceti dvs banii. Spitalul are posibilitate sa plateasca in conditiile 
In care au venituri, anul trecut au ie§it cu pierderi de 5 miliarde 300 milioane lei §i anul acesta are, panA 
In momentul de fatA, o pierdere 2 miliarde §i ceva. De unde sA aiba bani de protocol spitalul? 
DI consilier local Sarca Valentin: Cine este vinovat, aici? 
D1 primar: este vinovat dl consilier, cA nu face ordine in spital. Dvs imi repro§ati intruna cA ma amestec 
In problemele medicale, dar faptul ea medicii nu vor sA meraga sa faca serviciul de garda? Vin unii §i 
altii §i imi repro§eaza diverse lucruri, faptul ca infirmiera nu vrea sA mature cA o doare spatele, faptul ea 
vine omul cazut de la 3 m §i are coastele rupte...si nu §tiu ce....Am facut acel spital de care trebuie sA 
beneficiem cu totii §i trebuie sa avem cadre medicale bine pregatite, care sa empatizeze cu pacientii - nu 
sa aibd un comportament arogant....etc. Toti cei nemulttuniti vin la mine, am sa le dau adresa dvs., 
solutionati dvs , poate veti solutionati mai bine. 



DacA doriti sA participati, cat o sa caste masa, o sa impartim la nr. de participanti, cine nu vrea nu 
participa. De exemplu un damn consilier, care acum este atat de nemulttunit, eu nu eram primar si a 
apelat la mine sA-1 sponsorizez cu o suma de bani pentru prima expozitie . Eu nu-1 cunosteam , a venit 
tatAl dumnealui la mine. I-am oferit 12 milioane de lei, era mai mare decat salariul primarului. Am 
sprijinit un tandr, la inceput de drum. Acum vine si intreaba - de ce plAtim masa la invitati. 
DI consilier local Sarca Valentin: Dvs. erati intr-un cadru privat, nu erati persoanA publica la vremea 
aceea, tata vA stia din alte imprejurari, un gest firesc, cA eram la debutul meu profesional. 
DI primar: Am fost bun la mana....nu v-a priit 
Discutii in contradictoriu, neinteligibila pe filmare. 
DI piimar: La diverse, pe ordinea de zi, dvs ati venit si ati intervenit cu diverse - privind organizarea pe 
care o facem noi cu ocazia a 70 de ani de la infiintarea spitalului si inagurarea a ceea ce s-a facut acolo. 
Noi ne crampondm sA dam 100 de lei, exact ca la cei cu blocurile, au dat proprietarii 200 de lei si au 
facut agitatie, cum sa dea 200 lei - ca facA propriul audit energetic si propria expertizA tehnica a 
propriului apartament? Este vorba de propria ta locuinta, care va beneficia de o majorare de pret dupa 
investitie cu cel putin 10 pall euro. Fiecare apartament reabilitat - ii va creste valoarea. Saptamana 
viitoare se dau in folosinta primele rog sA le admirati. Si reteaua de gaze este un obiectiv 
foarte important si se va da in folosinta cat de curand...canalizarea...vreti sal ne oprim in loc?...Eu nu ma 
opresc in loc. Cine dorese sa mearga in consiliul local in mandatul viitor, sã sprijine activitatile si 
investitiile, nu sa puna piedici ca dl consilier de la USR, care nu a votat nici un project, spunand cã nu 
intelege, ordinea de zi nu voteaza....etc. 
D1 consilier local Sarca Valentin: Sunt greeli in anumite articole. 
DI presedinte de sedinta Laic Robert: Numai dvs vedeti greseli, consilierii juridici nu vad cA ar fi 

DI primar: Noroc de consilieri PNL, dvs erati foarte bucuros, dvs \fa abtineati la once, dar avand 
majoritate ne-am putut desfasura activitatea, am putut face investitiile. 
DI consilier local Sarca Valentin: dacA nu era USR la putere, nu aveati PNRR. Blocurile erau i acum la 
fel. USR a facut acest PNRR - ca dvs sA puteli face reabilitarea blocurilor. 
DI priman dacA USR a facut PNRR, de ce n-ati votat reabilitarea blocurilor? 
DI consilier local Sarca Valentin: Sunt greseli de ordin juridic acolo... 
Dl presedinte de sedintA Laic Robert: de ce nu nu ati atacat la prefectura hotArarile pe bazA juridica? 
DI consilier local Sarca Valentin: Am atacat la prefectura si nu exista nici un rezultat, sunt tot oamenii 
dlui Miron i la prefecturA. 
DI. Presedinte de sedintA: DacA nu mai sunt alte probleme, declar inchise lucrArile sedintei de astazi. 

Drept pentru care s-a incheiat prezentul proces verbal. 
Presedinte de sedinta, 	 Secretar general, 

Consilier local 
	

jurist Daniela Chirila 
Laic Robert Constantin 

intocmit, 
insp. Tiurtiucd Elena 


